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42-217 Częstochowa

INTERPELACJA

w sprawie działań dotyczących planu zagospodarowania przestrzennego wzdłuż ulicy Hektarowej.

Zwracam się z prośbą o udzielenie szczegółowych informacji dotyczących powstania i realizacji 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren wzdłuż ulicy Hektarowej.

Z uwagi na fakt, że od dłuższego czasu krążą nieścisłe informacje na temat genezy tego planu, chciałbym 

wyjaśnić kilka kluczowych kwestii, które budzą wątpliwości zarówno moje, jak i mieszkańców. Pragnę 

podkreślić, że od momentu, kiedy zostałem radnym Miasta Częstochowy, zrezygnowałem z angażowania 

się w sprawy związane z tym planem, aby uniknąć potencjalnych zarzutów o konflikt interesów, ponieważ 

działka i dom, w którym mieszkam, są objęte przystąpieniem do planu.

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania:

1. Kto był inicjatorem przystąpienia do prac nad tym planem?

2. Kiedy podjęto decyzję o rozpoczęciu prac nad planem i jaki organ ją zatwierdził?

3. Czy przewiduje się wprowadzenie w nowym planie funkcji innych niż wynikają ze studium?

4. Czy poza usunięciem gazociągu wysokiego ciśnienia DN 500, który był kluczowym postulatem 

mieszkańców, przewiduje się inne zmiany, które wpłyną na przeznaczenie i sposób 

zagospodarowania terenu?

5. Proszę o przedstawienie wykazu (data wpływu, organ, osoba prywatna) wszystkich wniosków, 

pism związanych z projektem planu przy ul. Hektarowej.

6. Jaką funkcję przewidziano dla terenów położonych wzdłuż ul. Hektarowej?

7. Na jakim etapie są obecnie prace nad planem?

Sprawa budzi wiele emocji wśród mieszkańców, ponieważ ciągnie się od około 15 lat, a informacje 

dotyczące zakresu i celu zmian pozostają niejasne. Dlatego proszę o transparentne wyjaśnienie 

wszystkich powyższych kwestii oraz przedstawienie harmonogramu dalszych prac nad tym planem.

Z góry dziękuję za odpowiedź na interpelację w ustawowym terminie.

Z poważaniem,

Łukasz Banaś


